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w imieniu mieszkaric6w blok6w znajduj4cych sig prry ulicy wroniej i Planty zwracam si9 z prosb4 o

wydfu2enie czasu dziafania sygnalizacji Swietlnej majduj4cej si9 naprzeciwko hipermarketu Tesco

oraz restauracj i I(FC. Obecnie nie pozwala ona spokojnym kokiem przejj6 przez obydwie jezdnie.

Proszg o przedfu2enie czasu do 25 sekund obydwu sygnalizacji.
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